
 

 

  

 
Zápisnica 

zo zasadnutia Kolégia dekana FZV UCM v Trnave dňa 22.10.2024 
 

Prítomní: Dr. h. c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., MBA, MPH, univ. doc., PhDr. Nina Sládeková, PhD., 
MPH, univ. doc., PhDr. Martina Bleščáková, PhD., PhDr. Jana Stanová, prof. MUDr. Jaroslav 
Kresánek, PhD., RNDr. Katarína Vulganová, doc. MUDr. Jana Slobodníková, CSc., PhDr. 
Eva Ďurinová, PhD., PhDr. Andrea Pristachová, MBA, Mgr. Mgr. Gabriela Kotyrová Štefániková, 
PhD. 
 
Ospravedlnení: Mgr. Jana Koišová, PhD., doc. MUDr. Zuzana Popracová, PhD., univ. prof., 
Bc. Soňa Liptáková 
 
Program: 
1. Privítanie členov Kolégia dekana FZV UCM a hostí, dekan 
2. Kontrola uznesení 
3. Informácie z Kolégia rektorky UCM v Trnave, dekan 
4. Čerpanie rozpočtu, ekonomická situácia, tajomníčka PhDr. Andrea Pristachová, MBA 
5. Výchovno-vzdelávacia činnosť, prodekanka PhDr. Jana Stanová, PhD. 
6. Vedecko-výskumná činnosť, prodekanka PhDr. Nina Sládeková, PhD., MPH, univ. doc. 
7. Vnútorný systém kvality, prodekanka PhDr. Martina Bleščáková, PhD. 
8. Medzinárodné vzťahy, prodekanka Mgr. Jana Koišová, PhD. 
9. Projekty FZV UCM, projektová manažérka Mgr. Mgr. Gabriela Kotyrová Štefániková, PhD. 
10. Informácie AS FZV UCM, prof. MUDr. Jaroslav Kresánek, PhD. 
11. Problematika katedier FZV UCM, vedúce katedier 
12. Návrh na organizačnú zmenu, dekan 
13. Rôzne a záver 

 
Ad 1) 

Privítanie členov Kolégia dekana FZV UCM a hostí 
 

Dekan Dr. h. c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., MBA, MPH, univ. doc., privítal všetkých prítomných na 
5. zasadnutí Kolégia dekana FZV UCM v roku 2024. 
Na úvod pogratuloval prodekankám dr. Sládekovej a dr. Stanovej udelenie Ceny rektorky UCM 
odovzdanej počas Slávnostného otvorenia akademického roka 2024/2025 v Aule Jozefa Matúša. 
 

Ad 2) 
Kontrola uznesení 

 
Uznesenie č. 2024/40: Zariadenia v rámci simulačného centra sa definujú. 
Úloha je splnená 
Uznesenie č. 2024/41: Zmeny v Rade kvality a Rady pre študijný program. 
Predsedom Rady kvality pre ŠP Fyzioterapia bol menovaný garant prof. Gašpar a predsedom 
Rapy pre ŠP Rádiologická technika garant prof. Neuwirth. 
Úloha splnená 
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Ad 3) 
Informácie z Kolégia rektorky UCM v Trnave 

 
Dekan dr. Juraj Štofko oboznámil prítomných so závermi z Kolégia rektorky UCM v Trnave 
konaného dňa 22. októbra 2024: 
- Rektorka prof. Mgr. Katarína Slobodová Nováková, PhD., informovala o stave integrácie 

trnavských univerzít, v tomto štádiu UCM čaká na alokovanie financií na odkúpenie budov 
a rekonštrukcie. Rektorka apelovala na fakulty, aby informovali o stave integračných aktivít 
na úrovni študijných programov. 
Pani rektorka informovala o rokovaní Slovenskej rektorskej konferencie za účasti zástupcov 
MŠVVaM SR: 
Pripravuje sa zmena metodiky rozpisu dotácií. O.i. by mali byť preferované profesijne 
orientované študijné programy a nepriamo apelovala na FZV, aby pokračovala vo svojom 
deklarovanom úsilí zmeniť aktuálne akademické študijné bakalárske programy na profesijne 
orientované, ktoré budú v budúcnosti aj finančne zvýhodnené. 
Informovala o ambícii MŠVVaM SR pripraviť nové znenie vysokoškolského zákona. 

- Kvestor Mgr. Marcel Behro informoval o finančnej situácii UCM, aktuálna situácia je 
priaznivá, UCM má zdroje na pokrytie svojej činnosti. 
UCM pripravuje úpravu Smernice o odmeňovaní zamestnancov UCM v Trnave. 

- Prorektorka prof. Ildikó Matušíková informovala, že prvé kolo hodnotenia, resp. zberania 
publikačných výstupov sa finalizuje – konečná podoba bude v januári 2025. 
V hodnotení VER (Verification of Excellence in Research) sa kladie veľký dôraz najmä na 
praktické uplatnenie výstupov výskumnej činnosti. 

- Prorektor doc. Mgr. Bystrík Šramel, PhD., predložil na rokovanie Usmernenie na určenie 
osoby majúcej hlavnú zodpovednosť za kvalitu a rozvoj ŠP a OHIK a na vytvárania skupín 
osôb zabezpečujúcich profilové predmety ŠP. 
Veľká diskusia bola ohľadom profesijne orientovaných ŠP, najmä o výške úväzkov osôb 
zabezpečujúcich profilové predmety, pán prodekan navrhol minimálny úväzok 0,4. Dekan 
FZV namietal, aby sme zbytočne nelimitovali konkrétnu výšku úväzku, aby sme to nechali 
podľa povahy predmetu na fakulty. Rovnako bola diskusia o vykazovaní tvorivej činnosti osôb 
„z praxe“, dekan FZV namietal, že práve špecialisti z praxe nevykazujú výnimočné publikačné 
aktivity. 
Doc. Šramel predložil na rokovanie Smernicu o doktorandskom štúdiu UCM, poďakoval za 
pripomienky, za našu FZV pripomienky zaslala pani prodekanka dr. Nina Sládeková, univ. doc. 
Doc. Šramel informoval o termínoch imatrikulácií, na FZV pripadá piatok 22. november 2024. 

- Prorektor prof. Lenovský informoval o zabezpečovaní kvality na UCM a o návšteve pracovnej 
skupiny zo SAAVŠ, ktoré sa má uskutočniť dňa 28. októbra 2024. 

- Prorektorka doc. PhDr. Andrea Čajková, PhD., informovala o plnení Akčného plánu stratégie 
internacionalizácie UCM za akademický rok 2023/2024. Apelovala na zvýšenie počtov 
zahraničných študentov a úsilie predkladať ŠP v anglickom jazyku. 
Pani prorektorka informovala, že UCM sa stala „národným centrom“ pre tzv. „The Baltic 
University Programme“ zahrňujúce krajiny ako sú napr. Švédsko, Finsko. pobalstké republiky, 
Nemecko, Dánsko, krajiny V4. 

 
Ad 4) 

Čerpanie rozpočtu, ekonomická situácia  
 

Tajomníčka fakulty PhDr. Andrea Pristachová, MBA, informovala o súčasnej finančnej situácii, 
aktuálne je FZV vo veľmi dobrej kondícii. 



 

Informovala o nákupe učebných pomôcok – modely ľudských kostier, ktoré boli vyberané 
v spolupráci s dr. Macháčkovou. 
 
Uznesenie č. 2024/44: Kolégium dekana berie na vedomie informácie o finančnej situácii FZV. 
 

Ad 5) 
Výchovno-vzdelávacia činnosť 

 
Prodekanka PhDr. Jana Stanová informovala: 
- Príprava, administrácia rigorózneho konania, prijímacia komisia prihliadala na kvalitu 

projektov, väčšina uchádzačov nebola prijatá. 
- Prípravný kurz  pre uchádzačov v akademickom roku 2025/2026 bude pod vedením doc. 

Mašána a prof. Galbavého. 
- Príprava rozvrhu hodín a rozpisu klinickej praxe sa vypracovala s pomocou kolegýň 

dr. Ďurinovou a dr. Šimonovou. 
- Rozvrh hodín je ku dňu Kolégia dekana FZV evidovaný v systéme AIS pre všetky študijné 

programy a stupne štúdia. 
- Kontrola Záznamníkov klinickej praxe sa realizovala od polovice júna do 27. júla 2024 (každý 

utorok a štvrtok). 
- Podmienky prijímacieho konania na akademický rok 2025/2026 boli zverejnené na PortalVŠ 

po odsúhlasení Akademickým senátom FZV. 
- Ubytovacia komisia konštatovala, že v akademickom roku 2024/2025 máme k dispozícii o 30 

miest menej na internáte SPŠE v Piešťanoch ako v minulosti – dôvod je rekonštrukcia. 
- Zasadnutie Odvolacej komisie bolo 15. júla 2024, dodatočne boli prijatí 3 študenti 

s relevantnými dôvodmi. 
- Štátne záverečné skúšky pre I. a II. stupeň (druhé kolo) boli realizované v dňoch 12.-16. 

augusta 2024. 
- Slávnostné otvorenie akademického roka 2024/2025 sa uskutočnilo dňa 23. septembra 2024, 

začiatok výučby na FZV bol v ten istý deň. 
- DOD (Deň otvorených dverí) je plánovaný na 4. marca 2025 pod záštitou prodekanky pre 

výchovno-vzdelávaciu činnosť. 
- Pani prodekanka otvorila problematiku programu Erasmus+, a to vysielanie študentov na 

univerzity, ktoré nie sú kompatibilné s našimi študijnými programami. Vzniká tak problém 
pri uznávaní predmetov. 

- Počty študentov: 
FYTE: I. stupeň BcD 119, BcE 91; II. stupeň MgD 86, MgE 32; RATE: BcD 27, BcE 29. 
Spolu: 384 študentov prvých ročníkov. 

- Pripravili sa návrhy Harmonogramu štúdia, Podmienok prijímacieho konania, Školné 
a poplatky na akademický rok 2025/2026, ktoré po schválení na AS FZV boli zverejnené. 

- Pripravil sa návrh na motivačné štipendiá za predchádzajúci akademický rok dekanovi FZV. 
- Odovzdaná bola Správa o vzdelávacej činnosti FZV. 
- Pripravili sa podklady do Vedeckej rady – žiadosti o schválenie členov štátnicových komisií a 

školiteľov záverečných prác. 
- Dňa 18. októbra 2024 bolo zasadnutie Disciplinárnej komisie UCM. Za našu fakultu nebol 

prejednávaný žiadny prípad. 
 
Uznesenie č. 2024/45: Kolégium dekana berie na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej 
činnosti. 



 

Uznesenie č. 2024/46: Kolégium dekana berie na vedomie informácie prodekanky o počtoch 
prijatých študentov, termínu Dňa otvorených dverí, prípravného kurzu, harmonogramu 
prijímacích skúšok. 
 

Ad 6) 
Vedecko-výskumná činnosť 

 
Prodekanka PhDr. Nina Sládeková, PhD., MPH, univ. doc., informovala: 
- Doktorandské štúdium 

Aktuálne sú 4 zapísaní študenti na akademický rok 2024/2025, z toho dvaja v dennej forme 
v 2. a 3. ročníku a dvaja v externej forme v 2. ročníku. 
Do 1. ročníka nenastúpil ani jeden študent, prijatá denná doktorandka nenastupuje 
z osobných dôvodov a druhá doktorandka, ktorej bola ponúknutá namiesto dennej externá 
forma štúdia, túto ponuku neprijala. 
Dvaja doktorandi majú prerušené štúdium do 31.10.2024 – jedna doktorandka v externej 
forme bude pokračovať v štúdiu, druhý doktorand v dennej forme sa ešte nevyjadril 
k pokračovaniu. Vzhľadom na jeho pracovnú zaťaženosť mu bola navrhnutá možnosť 
požiadať o presun do externej formy štúdia. 
Plnenie indikátorov kvality tvorivej činnosti doktorandov za akademický rok 2023/2024 bolo 
potrebné predložiť do 31. júla 2024 – všetci doktorandi za oba ročníky splnili povinné kritéria 
na 33%. Ku dňu 15. októbra 2024 je plnenie povinných kritérií u doktorandov na 50%. 
Dňa 4. októbra 2024 prebehla formálna kontrola náležitostí doktorandského štúdia na FZV 
za akademický rok 2023/2024, hodnotenie bolo pozitívne. 
Návrh Odborovej komisie bol predložený na schválenie Vedeckej rade FZV (zasadá 
24. októbra 2024). 
Správa o doktorandskom štúdiu FZV za akademický rok 2023/2024 bola dňa 15. októbra 2024 
odovzdaná prorektorke pre vedu a výskum prof. Matušíkovej s tým, že musí byť ešte 
schválená  aj Vedeckou radou FZV UCM (zasadnutie 24. októbra 2024). 

- Veda a výskum 
Publikačné výstupy zamestnancov FZV za roky 2020-2024 pre potreby VER boli odovzdané 
dňa 16. septembra 2024. Hodnotení boli zamestnanci s úväzkom 1,0, hodnotené bolo obdobie 
minimálne 3 rokov. Celkovo sa predkladali výstupy 26 zamestnancov FZV (5 za osobu), 
a z toho sa označilo 25 najvýznamnejších publikácií. Najdôležitejšie v hodnotení bol tzv. 
„spoločenský dopad“ výskumu. 
Periodické hodnotenie doktorandského štúdia musí prebehnúť najneskôr do 31 mája 2025. 

-  Týždeň vedy a techniky v SR na našej fakulte je plánovaný na týždeň 4.-8. novembra 2024 
(ostatné fakulty 11.-15. novembra 2024). Naplánované sú viaceré prednášky, ktoré by mali 
naplniť obsahovo aj formálne požiadavky tejto každoročnej aktivity. 

- Projekty 
Simulačné centrum na vysokých školách, výzva MŠVVaM SR (ministerstvo školstva), ktorá 
bola vypísaná od 30. septembra 2024. FZV bude podávať projekt na simulačné centrum pre 
ŠP Fyzioterapia a ŠP Rádiologická technika. Dúfame v zakúpenie výučbovej techniky rádovo 
v miliónoch EUR, ktoré kvalitatívne významne posunie výučbu týchto ŠP. 
Horizont Europe 2025 – za UCM podáva FMK, oslovili nás ohľadom spolupráce a získania 
zahraničného partnera z tzv. „západnej Európy“. Zatiaľ sme oslovili univerzity v Taliansku 
a Holandsku. 
Interreg Maďarsko-Slovensko – je možnosť zapojiť sa do programu, ktorého nositeľom je 
Trnavský samosprávny kraj (agentúra KIRA), ten je však orientovaný viac na cestovný ruch. 

  



 

 
Uznesenie č. 2024/46: Kolégium dekana berie na vedomie Správu o doktorandskom štúdiu. 
Uznesenie č. 2024/47: Kolégium dekana berie na vedomie stav hodnotenia VER. 
Uznesenie č. 2024/48: Kolégium dekana berie na vedomie a súhlasí s programom Týždňa vedy 
a techniky SR, ktoré sa bude konať v dňoch 4.-8. novembra 2024. 
Uznesenie č. 2024/49: Kolégium dekana berie vedomie a súhlasí s aktivitami ohľadom 
navrhovaných projektov. 
 

Ad 7) 
Vnútorný systém kvality 

 
Prodekanka PhDr. Martina Bleščáková, PhD. informovala:  
- Akademické zabezpečenie kvality (Quality Academic Assurance) predstavuje spôsob, akým 

inštitúcia zabezpečuje efektívnu podporu študentov v ich vzdelávaní. Zahŕňa aspekty ako 
vyučovanie, dostupné formy podpory, spôsob hodnotenia študentov a prístup k vzdelávacím 
zdrojom. Zabezpečenie kvality je proces, ktorým sa overuje, či štandardy a kvalita 
vysokoškolského vzdelávania zodpovedajú stanoveným očakávaniam. 
Univerzitný systém zabezpečenia kvality je založený na troch kľúčových procesoch: 
schvaľovaní, ročnom monitorovaní a pravidelnom prehľade. Zvyšovanie kvality je nepretržitý 
proces, ktorý reflektuje aktuálne normy a prax s cieľom zlepšovať kvalitu poskytovania 
vysokoškolského vzdelávania a študijných skúseností. 
Význam zabezpečovania kvality: Predstavuje systematickú kontrolu vzdelávacieho procesu s 
cieľom udržať a zlepšiť jeho kvalitu, rovnosť a efektívnosť. Tento proces zahŕňa 
sebahodnotenie školy, externé hodnotenie (vrátane inšpekcií), hodnotenie učiteľov a vedenia 
školy, ako aj hodnotenie študentov. 

- Rámec akademickej kvality je vytvorený predovšetkým na monitorovanie a hodnotenie 
procesov učenia a vyučovania študentov s cieľom neustále zlepšovať ich kvalitu. Slúži 
ako podpora pre akademické programy na univerzite, aby efektívne plnili svoje 
poslanie. 

- Úloha zabezpečenia kvality na univerzite 
Externé zabezpečenie kvality sa vzťahuje na nadinštitucionálne politiky a postupy, 
ktoré zaisťujú kvalitu vysokých škôl a ich programov 
Interné zabezpečenie kvality sa týka postupov, ktoré vzdelávacie inštitúcie prijímajú 
na priebežné zlepšovanie kvality v priebehu času. 

- Zabezpečenie kvality (QAA) je navrhnuté tak, aby pomáhalo každej fakulte, katedre, inštitútu 
a programu dosahovať a udržiavať vysoké štandardy excelentnosti vo výskume a vyučovaní. 
Dosahovanie a plnenie štandardov a cieľov vyžaduje silnú vnútornú motiváciu a odhodlanie 
fakulty ako celku. Je to úloha, ktorú určite nemôže zvládnuť jednotlivec alebo malá skupina 
ľudí. 
Kvalita nesmie byť iba formálnou záležitosťou bez skutočného obsahu. Prodekanka Dr. 
Bleščáková akcentovala proces schvaľovania výročných správ Vedeckou radou FZV, a to 
schvaľovanie Správy o výchovno–vzdelávacej činnosti a Správy o medzinárodnej spolupráci 
prebieha na jesennom rokovaní a schvaľovanie Správy o vedecko-výskumnej činnosti 
a Správy o kvalite prebieha na jarnom rokovaní Vedeckej rady FZV. 

 
Uznesenie č. 2024/50: Kolégium dekana berie vedomie informácie pani prodekanky pre kvalitu 
a systému zabezpečenia kvality na fakulte. 
 



 

Ad 8) 
Medzinárodné vzťahy 

 
Prodekanka Mgr. Jana Koišová, PhD. poslala správu, ktorou informovala: 
Mobility  
Akademický rok 2023/2024 
Prichádzajúci študenti – 1 študentka z Casimir Pulaski University, Radom, Poľsko (letná 
praktická stáž) 
Odchádzajúci študenti – 13 
Prichádzajúci pracovníci – 11 (z Turecka, Poľska, Rumunska, Českej republiky) 
Odchádzajúci pracovníci - 2 
 
Akademický rok 2024/2025 (ZS) 
Prichádzajúci študenti – 1 Stanisław Staszic State University of Applied Sciences in Piła, Poľsko 
Odchádzajúci študenti – 2 
Prichádzajúci pracovníci – zatiaľ plánované 2 mobility 
Odchádzajúci pracovníci – 1 + 3 plánované mobility 
  
Nové bilaterálne zmluvy 
EGE UNİVERSİTY, Turecko (študijný program Fyzioterapia) 
 
Dňa 17. októbra 2024 sa uskutočnil Erasmus Days 
Plánovaná aktivita: UCM International Staff Week 2024 (2. 6.12.2024) 
Počas zimného semestra bude prebiehať Audit Internacionalizácie (za FZV pripravené podklady, 
zhodnotenie Akčného plánu internacionalizácie) 
 
PR aktivity, FZV sa zúčastňuje veľtrhov: 
Kam na vysokú – Trnava, Trenčín, Žilina 
Gaudeamus – Nitra, Bratislava 
Baltic council for International Education, Lotyšsko 
Web stránka je v súčasnosti kontrolovaná prorektorom pre rozvoj a vzťahy s verejnosťou 
prorektorom Mgr.  Brníkom. 
 
Uznesenie č. 2024/51: Kolégium dekana berie na vedomie písomnú správu prodekanky 
pre vonkajšie vzťahy. 
 

Ad 9) 
Projekty FZV UCM 

 
Projektová manažérka Mgr. Kotyrová Štefániková, PhD., informovala o prebiehajúcich 
projektoch. 
Spomenula kontrolu z MŠVVaM SR, ktorá dňa 18. októbra 2024 vykonala audit projektu Interreg 
Digitalizácia a inovácia vzdelávania v diagnostike pohybového systému NFP304010AYX7 na 
fakulte. Audit bol pozitívny. 
 
Uznesenie č. 2024/52: Kolégium dekana berie na vedomie informáciu o projektoch 
a prebehnutom audite. 
 



 

Ad 10) 
Informácie AS FZV UCM 

 
Predseda senátu FZV UCM prof. MUDr. Jaroslav Kresánek, PhD., informoval o pripravovaných 
voľbách do AS FZV a AS UCM, ktoré sa budú konať v novembri. 

 
Ad 1 
10) 

Problematika katedier FZV UCM 
 

Dr. Ďurinová informovala o realizácii špecializačného štúdia Fyzioterapia v športe 
a telovýchove.  
 

Ad 12) 
Návrh na organizačnú zmenu 

 
S ohľadom na efektivitu organizácie práce FZV UCM v Trnave dekan navrhuje vytvorenie troch 
katedier – katedra teoretickej prípravy, Katedra fyzioterapie a Katedra rádiológie s tým, že 
súčasná Katedra odbornej prípravy a Katedra klinických štúdií sú prípravou na špecializované 
študijné predmety. Požiadavka personálne vyvážený katedier svojho času vyšla od bývalého 
rektora prof. Boču. 
Do úvahy pripadá aj vytvorenie len dvoch katedier tak, ako bolo v minulosti – Katedra 
fyzioterapie a Katedra rádiológie. 
Svoj definitívny návrh po prerokovaní s prodekanmi a vedúcimi súčasných katedier predloží na 
zasadnutí Kolégia dekana v decembrovom termíne a následne ho predloží aj na zasadnutí 
Akademickému senátu FZV. 
 

Ad 13) 
Rôzne a záver 

 
V časti Rôzne vznikla diskusia o forme a obsahu záverečných prác, najmä bakalárskych. 
V dnešnej dobe „umelej inteligencie“, ale aj všeobecne, práce sú rozsiahle, zvlášť v teoretickej 
časti, kde sú uvádzané známe skutočnosti – anatomické, fyziologické a pod.  (dr. Stanová, dr. 
Ďurinová, dekan). 
 
Uznesenie č. 2024/53: Prodekanka pre výchovnovzdelávaciu činnosť a vedúca katedry 
Fyzioterapie navrhnú úpravu smernice o záverečných prác. 
 
Viacerí školitelia záverečných prác majú problémy s harmonogramom a spracovávaním 
potrebných údajov v systéme AIS. 
 
Uznesenie č. 2024/54: Prodekanka pre výchovno-vzdelávaciu vypracuje manuál k nahrávaniu 
anotácií záverečných prác a súčasne pošle všetkým pedagógom harmonogram ohľadom 
záverečných správ (už existujúci na webovej stránke). 
 
Dekan vyslovil nespokojnosť s mobilitami v rámci Erasmus+ v nadväznosti na príspevok 
prodekanky pre výchovno-vzdelávaciu činnosť, pretože študenti sú vysielaní na univerzity, 
ktorých programy nie sú kompatibilné s našimi študijnými programami. Vzniká tak problém pri 
uznávaní predmetov a zapisovaní ich hodnotenia. 



 

Uznesenie č. 2024/55: Prodekanka zahraničné vzťahy vypracuje podmienky pre vysielanie 
študentov na zahraničné mobility. Túto úlohu dostala neformálne už koncom minulého 
akademického roka. 
 
Asistentka dekana Mgr. Miháliková konštatovala málo príspevkov do nášho časopisu SJHS. 
Dekan FZV Dekan FZV navrhol, aby každý pedagóg s úväzkom 1,0 bol povinný dodať aspoň jeden 
článok ročne. Podobné stratégie sú na ostatných fakultách UCM. Túto požiadavku predloží na 
tradičnom stretnutí zamestnancov, ktoré sa koná každý semester počas jeho vedenia, tento raz 
to bude 5. decembra 2024 o 15:00 hod. 
 
Tajomníčka dr. Pristachová navrhla uskutočniť Vianočný večierok dňa 5.decembra 2024 v hoteli 
Piešťany, Adama Trojana 2. 
 
Na záver dekan FZV dr. Juraj Štofko poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončil. 
 
 
Zapísala: Mgr. Eva Miháliková      
Overil: Dr. h. c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., MBA, MPH, univ.doc. 


